



ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO



\$50,000 REWARD **RÉCOMPENSE DE 50 000 \$**

The Government of the Province of Ontario is offering a reward in the amount of fifty thousand dollars (\$50,000) for information leading to the arrest and conviction of the person(s) responsible for the murder of Debbie SILVERMAN, age 21.

Debbie SILVERMAN disappeared sometime in the early morning hours of Saturday August 12th, 1978, after spending an evening out with friends. Debbie was last seen alive leaving her friend's home in MISSISSAUGA in her 1976 Chrysler Cordoba, maroon with a white vinyl top, en route to her apartment in the Bathurst and Finch Avenue area of TORONTO, Ontario. Her car was later discovered parked and locked in her usual parking space. Her purse, keys, and jewellery were found at the rear door of her apartment building.

Debbie's body was found three months later in a shallow grave near the Village of SUNDERLAND off Highway 12, outside of BEAVERTON, Ontario.

Any person having information regarding the person(s) responsible for the murder of Debbie SILVERMAN should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, their nearest police authority, or Crime Stoppers.

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

Julian Fantino,
Commissioner.

777 Memorial Avenue,
Orillia, Ontario,
Canada, L3V 7V3.

Date: June 23, 2005
Telephone: (705) 329-6950
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de la province de l'Ontario offre une récompense de cinquante mille dollars (50 000 \$) pour de l'information menant à l'arrestation et à la condamnation de la ou des personne(s) responsable(s) du meurtre de Debbie SILVERMAN, âgée de 21 ans.

Debbie SILVERMAN a disparu tôt le matin du samedi 12 août 1978 après être sortie en soirée avec des amis. Debbie a été vue pour la dernière fois alors qu'elle quittait la résidence d'un ami à MISSISSAUGA au volant de sa Chrysler Cordoba 1976 brun rougeâtre avec un toit de vinyle blanc, en route vers son appartement situé dans le quartier de Bathurst et avenue Finch à TORONTO (Ontario). On a par la suite découvert son véhicule verrouillé dans son lieu de stationnement habituel. Son sac à main, ses clés et ses bijoux ont été trouvés près de la porte arrière de son immeuble à logements.

Le corps de Debbie a été retrouvé trois mois plus tard dans une fosse peu profonde près du village de SUNDERLAND à l'écart de l'autoroute 12, dans les environs de BEAVERTON (Ontario).

Toute personne ayant des renseignements sur la ou les personne(s) responsable(s) du meurtre de Debbie SILVERMAN de communiquer immédiatement avec le directeur des enquêtes criminelles, Police provinciale de l'Ontario, au 1 888 310-1122 ou (705) 329-6111, avec le poste de police le plus proche ou avec Échec au crime.

Le partage de la récompense s'effectuera de la manière jugée équitable par le ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels de la province de l'Ontario et la commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Julian Fantino,
Commissaire

777, avenue Memorial
Orillia (Ontario)
Canada L3V 7V3

Date : le 23 juin 2005
Téléphone : (705) 329-6950
Télécopieur : (705) 329-6077